



Bestyrelsesmøde

24. 04. 2023

Nappedam Bådelaug

Deltagere: Jytte Gyldenløve, Anne Birthe Kajhøj, Poul Erik Lading, Ditte Kirk, Bjarne Knudsen, Knud Nielsen og Peter Storm.

Fraværende:

Referent: Anne Birthe Kajhøj

Dagsorden:

1. Spørgetid.

Kapsejladsafdelingen er inviteret til dialogmøde.

2. Orientering fra formanden.

Der er fuld gang med isætning af både, og vi har frem til den 20. maj, hvor parkeringspladsen skal være ryddet for både og stativer. Derefter begynder projektet med det nye mastehus.

Arbejdsholdet er ved at have afsluttet vinterens opgaver. Det røde blinkfyrt er lagt ud til Rønne, og de to gule bøjer ved Kalø er også på plads. Det samme gælder de to flydebroer. Tak til alle for jeres indsats.

Vinterbaderne slutter deres sæson lørdag den 29. april, hvorefter saunaen bliver flyttet hen ved siden af jollehuset. Bestyrelsen har møde med vinterbaderne den 25. april.

Den 19. april havde vi møde med nye medlemmer af Bådelaug. Der dukkede 10 nye medlemmer op, og de fik en god orientering om forholdene, og mulighederne, i Nappedam.

Noget elektronik som styrer varmen i klubhuset og på toiletterne er gået i stykker, og bliver udskiftet. Derfor ingen varme de steder et par dage. Der er ikke tale om den helt store udgift, godt et par tusinde kroner.

Inden for de næste par uger forventer vi at det nye Tallyweb er "oppe og køre". Det bevirker at gæstesejlere og besøgende i autocampere skal betale deres afgift digitalt (med betalingskort eller Mobil pay) og ikke længere med havnekuverter. Systemet er gratis for os, og vi håber, at det hen over de næste par år, bliver udvidet til at vi også betaler for vores el-forbrug via dette system.

Nattevagt ordningen starter lørdag den 29. april
Fra den dag ændres bommens faste åbningstid til kl. 06-23.

Mødets emner:

- Status de fem arbejdsgrupper vedrørende "Fremtidens Havn"

De fire arbejdsgrupper ser sådan ud:

Gruppe 1: Tager sig uddybning, og nye broer m.v. (Tovholder p.t. Peter Storm)

Gruppe 2: Tager sig af Mastehus og materielgård (Tovholder Bjarne Knudsen)

Gruppe 3: Kikker på udvidelse af Jolle-og Kajakhuset. (Tovholder Jørgen Damgaard)

Gruppe 4: Tager sig af P-forhold, Miljø og grønne tiltag. (Tovholder Peter Pedersen)

Gruppe 5: Kommunikation og hjemmeside. (Tovholder Camilla Storm)

MØDE: Se referat fra sidste møde. Siden da har der været møde i gruppe 5, og gruppe 1 samt 4 bliver snart indkaldt til et fælles møde. Vi afventer lige et revideret tilbud på flydebroer.

Gruppe 2 er i gang med forberedelserne til det nye Mastehus.

Senest den 1. juni skal de eksisterende gamle containere være tømt!

Status Tallyweb

MØDE: Drøftet. Der afholdes web-møde på onsdag, hvor Jytte og Knud deltager, samt fysisk møde på torsdag hvor Jytte, Knud, Bjarne og Peter deltager.

Status energirapport

MØDE: Rapporten er kommet d.d. og udleveret til bestyrelsen.

Drøftes på næste bestyrelsesmøde.

Møde med vinterbaderne

MØDE: Der er møde i morgen aften. Bjarne og Peter deltager.

Standerhejsning:

MØDE: 6.maj kl. 13.30 først ved store klubhus derefter hos jollerne.

Der serveres flæskestegsburger og en øl/sodavand/vin, se opslag.

3. Regnskab og budget.

MØDE: indestående kr. 1.543.136, -

4. Eventuelt:

- Ebeltoft jolleafdeling har lejet en FEVA jolle af Nappedam for kr. 1.500, - i år. Skal tilbageleveres i samme stand som ved afhentning. Jytte fremsender faktura.
- Knud gennemgår defekte bi-målere, og ser om de kan laves. Der indkøbes nye til supplerings, så vi har mindst 10 på lager til brug.
- Status på venteliste på bådpladser:

2,5	3.0	3.5	4.0	4.5	5.0
M	M	M	M	M	M
1	5	12	9	5	2

6. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde